
Protokół Nr XLI/09
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 31 lipca 2009 roku

Otwarcie obrad – godz. 1505

Zamknięcie obrad – godz. 1702

Ad. 1
Obrady XLI sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył  Przewodniczący RM witając 

radnych, sołtysów i przybyłych gości.

Ad. 2
Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  RM  stwierdził,  że  obrady  są 

prawomocne – w sesji uczestniczyło 13 radnych (lista obecności radnych oraz lista 

obecności sołtysów i gości zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3
Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radną Stefanie Radomińską.

Ad. 4
Nie  wniesiono  uwag  do  protokołu  z  sesji  RM  z  dnia  9  czerwca  2009  roku  i 

przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:

głosowało 13 radnych:  za – 13     przeciw – 0     wstrzymał się –0.

Ad. 5
Nie wniesiono uwag do protokołu z sesji nadzwyczajnej RM z dnia 7 lipca 2009 roku 

i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:

głosowało 13 radnych:   za – 13     przeciw – 0     wstrzymał się –0.

Ad.6
Przewodniczący RM – zapytał  czy są uwagi  do dostarczonego radnym porządku 

obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).



Nie wniesiono uwag do dostarczonego radnym porządku obrad i  przystąpiono do 

głosowania nad jego przyjęciem:

głosowało 13 radnych:  za – 13   przeciw – 0  wstrzymało się – 0.

Ad.7

Burmistrz  oraz  Przewodniczący  RM  przywitali  gości  z  Czech  z  miejscowości 
Dobruška, którzy zostali zaproszeni na sesje w sprawie podpisania porozumienia o 
wzajemnej współpracy między Gminą Radków a czeskim miastem Dobruška.   

 Burmistrz wyraził nadzieje, że współpraca między miejscowościami będzie układała 
się dobrze a ze strony Gminy Radków każde nowe partnerstwo przyjmowane jest z 
radością.

Starosta  miasta  Dobruška  –  podziękował  za  zaproszenie  na  sesje  RM.  Starosta 
cieszy  się,  że  zostanie  podpisania  porozumienia  o  wzajemnej  współpracy  oraz 
przedstawił informacje o miejscowości Dobruška. 

Przewodniczący RM poprosił Burmistrza i zaproszonych gości z Czech o podpisanie 
porozumienia o wzajemnej współpracy między Gmina Radków a czeskim miastem 
Dobruška.

Przystąpiono do uroczystego podpisania porozumienia i wymiany dokumentów.

 Burmistrz  –  podziękował  Staroście  za przybycie  i  podpisanie  porozumienia  oraz 
zaprosił gości z Czech na dalszy pobyt w gminie Radków.

O godz. 1517 Przewodniczący ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1520.

Ad.8
Burmistrz  –  odczytał  informacje  o  funkcjonowaniu  współpracy  przygranicznej 

(informacja stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 9
Burmistrz – złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 9 czerwca 2009 roku do 

30 lipca 2009 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

O godz. 1612 na obrady sesji przybył dyr. GZUP M. Pejski.

J. Gorczycki odniósł się do przedstawionego sprawozdania Burmistrza w sprawie:

  drogi od przejścia w kierunku mostu do Janikowa 



  planowanych kursów - radny zapytał czy rolnicy i domownicy będą mogli z 

nich skorzystać.

Burmistrz –wyjaśnił, że po uzyskaniu potwierdzenia, że będzie można aplikować o 

środki to na szkolenia będą wybierane środowiska wiejskie - sołtysi, aby objąć jak 

najszerszą  grupę  osób  szkoleniami,  jedynie  na  kurs  samochodowy  prawo  jazdy 

kategorii C będzie limitowany do 30 osób a na pozostałe kursy nie będzie ograniczeń 

ilościowych. W sprawie drogi koło przejścia Burmistrz poinformował, że cały obszar 

przejścia  granicznego  do  rzeki  jest  majątkiem  skarbu  państwa,  który  ulega 

komunalizacji gmina nie może go odbudować gdyż nie jest w zasobie gminy. Jeżeli 

zdarzyłoby  się,  że  obiekt  zostanie  podzielony  i  nie  będzie  można  przejąć  tej 

nieruchomości to gmina będzie zabiegać o dwie działki dotyczące pasa drogi i terenu 

przyległego. DSDiK wydał  pozytywną opinie o przejęcie pasa przygranicznego do 

zasobów mienia gminy po przejściu granicznym również Wojewoda potwierdził, że 

nie wnosi sprzeciwu. Jeżeli gminie zostanie przekazany obiekt na granicy zostałaby 

zakończona przebudowa tej drogi. 

A. Kukurba – odniósł się do remontu i modernizacji pomieszczeń gospodarczych na 

obiekcie sportowym w Ścinawce Średniej, radny zapytał Burmistrza jak to się ma do 

boiska sportowego w Radkowie. Radny przedstawił tragiczny stan boiska i basenu w 

Radkowie, zapytał,  w jakiej kolejności będzie modernizowane boisko i basen oraz 

szatnia dla sportowców w Radkowie. 

Burmistrz – uważa, że boisko w Radkowie wygląda tak na życzenie oraz tak się ma 

jak widać, bo każdy ma tak jak dba oraz brak inicjatywy samych sportowców, którzy 

doprowadził  do  takiego  stanu  boisko  sportowe  w  Radkowie.  Po  analizie  starych 

fundamentów szatni nie można wybudować nowej gdyż fundamenty są zagrożone i 

inspektor  nadzoru  budowlanego  nie  wyda  zezwolenia  na  budowę.  Po  40  letniej 

dewastacji  basenu koszt  budowy nowego  basenu wyniesie  około  20  mln.  Na co 

gmina nie posiada środków. Burmistrz poinformował, że w Ścinawce Średniej jest 

realizowany  program  Rozwój  Obszarów  Wiejskich  i  na  podstawie  tego  wniosku 

obiekt będzie zabezpieczony, dlatego że warto inwestować w strukturę sportową.

O godz. 1635 Przewodniczący ogłosił przerwę.



Obrady wznowiono o godz. 1645.

Ad. 10

Druk NR 1 - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 2009 
rok.

Burmistrz – wyjaśnił,  że projekt  uchwały był  szeroko omawiany na posiedzeniach 
Komisji, poprosił o przyjęcie projektu uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 13 radnych:   za – 13     przeciw – 0       wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2 - w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Miasta i Gminy Radków 

Burmistrz – wyjaśnił, że problem dotyczy rosnących kosztów obsługi, eksploatacji i 
kosztów  zakupu  sprzętu  i  urządzeń,  co  powoduje,  że  ceny  usług  czyszczenia 
ścieków rosną a  dodatkowym  kosztem jest  to,  że  usługi  w tej  branży dla  gminy 
świadczy  ZWiK Nowa  Ruda.  W przedmiotowym  projekcie  uchwały  proponuje  się 
zastosowanie dopłaty dla wszystkich dostawców ścieków na terenie Miasta i Gminy 
Radków w wysokości 0,60 zł netto do 1 m3. Spowoduje to, że mieszkańcy Miasta i 
Gminy  Radków  będą  ponosili  koszty  związane  z  odprowadzeniem  ścieków  na 
dotychczasowym  poziomie,  natomiast  z  budżetu  gminy  zostanie  przekazana  do 
Gminnych Zakładów Użyteczności Publicznej w Radkowie kwota ok. 87.000 zł.   

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały przy jednym wstrzymującym.



A.  Kukurba  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  głosowało:   za  –  5, 
przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 
 B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały – przy jednym głosie wstrzymującym.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 13 radnych:    za –  11     przeciw – 0      wstrzymało się – 2   .

DRUK  NR  3  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  LV/441/06  Rady  Miejskiej  w 
Radkowie z dnia 31 lipca 2006r. w sprawie uchwalenia Statutu Urzędu Miasta i 
Gminy w Radkowie

Sekretarz  gminy  –  wyjaśniła,  że  w  projekcie  uchwały  proponuje  się  dokonanie 
zapisów dotyczących  siedziby urzędu wszystkich  istniejących obiektów,  w których 
Urząd wykonuje swoje zadania.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
projektu uchwały .

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 13 radnych:    za –  13     przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

DRUK NR 4 – w sprawie utraty mocy uchwały Nr XVIII/143/04 Rady Miejskiej w 
Radkowie  z  dnia  18  lutego  2004r.  w  sprawie  opłat  za  świadczenia 
prowadzone  przez  Gminne  Przedszkole  Publiczne  z  Grupą  Żłobkową  w 
Radkowie 

Sekretarz gminy – wyjaśniła, że w świetle ustawy o systemie oświaty, uregulowano 
wysokość  opłat  za  posiłki,  które  ustala  dyrektor  przedszkola  w  porozumieniu  z 
Burmistrzem.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
projektu uchwały .

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.



B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 13  radnych:    za – 13       przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

DRUK  NR  5  –  w  sprawie  załatwienia  skargi  z  dnia  18  czerwca  2009  roku 
złożonej  przez  Pana  Macieja  Sokołowskiego  na  działalność  Gminnych 
Zakładów Użyteczności Publicznej w Radkowie

Przewodniczący  RM  –  poprosił  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  o 
przedstawienie stanowiska wypracowanego przez Komisje.

S  Hajłasz  –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  –  wyjaśnił,  że  protokół  jest 
uzasadnieniem skargi. 

Przewodniczący RM – poprosił pozostałe Komisje RM o opinie w sprawie projektu 
uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki głosowało 7 radnych: za – 
4, przeciw – 1, wstrzymało się 2.
M  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 13 radnych:    za – 10      przeciw – 1      wstrzymało się – 2.

Ad. 11 Wnioski i zapytania radnych oraz mieszkańców miasta i gminy.

J. Gorczycki –zapytał, jaka firma będzie naprawiała rozwalający się murek przy rzece 
czy ta sama, co robi drogę w kierunku Janikowa.

Burmistrz – poinformował, że przetarg wygrała firma DROGMOST w Kłodzku, która 
zatrudnia  trzy  firmy  kooperujące.  Roboty  ziemne  w  ramach  kooperacji  będzie 
prowadzić SKR Ścinawka Średnia, roboty na murach ma wykonać inny kooperant a 
całą podbudowę na drodze będzie wykonywał DROGMOST.



Ad. 12 Interpelacje radnych. 
Nie wpłynęła.

    
Ad. 13 Sprawy różne.
Nie było.

Ad. 14

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  RM  zamknął  XLI  sesję  Rady 
Miejskiej w Radkowie.

Protokołowała: Przewodniczący RM w Radkowie
Lucyna Połowczuk Marian Gancarski
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